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Motie: Een beperking mag geen beperking zijn
Provinciale Staten van Noord-Brabant in vergadering bijeen op 8 november 2019,

constaterende dat:

uit recent onderzoek van Ministerie van BZK (In de beperking toont zich de meester....) blijkt 
dat nog geen half procent van de mensen met een beperking deelneemt aan de politiek; 
tussen de 10 à 159ž van de mensen in Nederland in meer of mindere mate beperkingen 
ondervindt als gevolg van een (chronische) ziekte, aangeboren aandoening of handicap; 
dat ook mensen met een beperking politiek actief willen zijn;

overwegende dat:

mensen met een beperking sneller zullen participeren in de provinciale politiek als ze 
makkelijk kunnen volgen wat de provincie doet;
het wekelijks praatje van de minister president met gebarentolk gebeurt;
er allerlei mogelijkheden zijn om onze vergaderingen, interviews of filmpjes toegankelijker te
maken, zoals ondertiteling en gebarentaal;

verzoeken Gedeputeerde Staten om:

te onderzoeken hoe we met de aanbevelingen uit het rapport In de beperking toont zich de 
meester...., de communicatie uitingen van GS toegankelijker kunnen maken voor mensen 
met beperkingen;

en gaan over tot de orde van de dag.

Ediţri van Dijk



Toelichting
De minderheid die het minst vertegenwoordigd is in de politiek, zijn mensen met een beperking. Nog 
geen half procent van mensen met een beperking nemen deel aan de politiek.

Laatst organiseerde Otwin van Dijk, burgemeester van Oude IJsselstreek een bijeenkomst over en 
met politici met een beperking. Op die dag ervoer ik wat er allemaal mogelijk is voor mensen met 
een gehoorbeperking.

En ik weet dat leven met een beperking veel energie kost. Veel meer dan zonder beperking. Datje 
hier continu aandacht voor vraagt. En voor velen dit al een reden is om niet de politiek in te gaan. Los 
van de beperking zelf.

Het is belangrijk om meer mensen met een beperking enthousiast kunnen maken voor de politiek. 
Daar hebben we als provincie, los van alle politieke partijen, ook een rol in. Het rapport laat zien 
waar we tegen aan lopen en dat er nog veel te winnen valt.

Daarom deze oproep aan GS om na te denken hoe ze hun eigen communicatie-uitingen 
toegankelijker kunnen maken voor mensen met allerlei beperkingen. Zo zou ondertiteling van de 
interviews die GS op sociale media zetten een stuk schelen. Of nadenken over gebarentaal. Zie het 
als een eerste stap. En het gaat niet alleen om mensen met een fysieke beperking. Ook de mensen 
met een verstandelijke beperking horen hierbij. Ook zij hebben een stem.


